
Protokół nr 38.17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta Ełku,
które odbyło się w dniu 22 listopada 2017 roku w godzinach 1330  – 1500

Obrady Komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Ewa Awramik.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy obecności; na 13
członków  Komisji   w  posiedzeniu  uczestniczyło  11.  W związku  z  tym  obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.   
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Piotr Karpienia i Bogusław Wisowaty.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
•  Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
•  Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
•  Dyrektor Muzeum Historycznego w Ełku – Kazimierz Bogusz,
•  Dyrektor Zespołu Szkół Sportowych - Dorota Teresa Karpińska,
•  Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 5 - Dariusz Szumski,
•  Naczelnik Wydziału Promocji Sportu i Kultury – Piotr Gałuszka,
•  Naczelnik Wydziału Edukacji – Małgorzata Pikus,
•  Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena Katarzyna Podlecka,
•  Główna księgowa w Miejskiej Bibliotece Publicznej – Jolanta Dylewicz.

Pkt.1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca  Komisji  Ewa  Awramik po  stwierdzeniu  quorum  pozwalającego  na

podejmowanie  prawomocnych  decyzji  o  godzinie  13.30  otworzyła  posiedzenie  Komisji
witając członków Komisji oraz gości. Następnie zapytała o uwagi do przekazanego wcześniej
porządku posiedzenia. 
Komisja  nie  wniosła  uwag  do  porządku  obrad  i w  obecności  11  radnych;  jednogłośnie,
poprzez aklamację przyjęła porządek posiedzenia:
Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Funkcjonowanie Zespołu Szkół Sportowych w związku z reformą oświaty.

4. Funkcjonowanie Szkoły Podstawowej nr 5 w związku z reformą oświaty.

5. Projekt budżetu miasta Ełku na 2018 rok.

6. Opinia Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2017-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2017,

3) innych z porządku sesji Rady Miasta Ełku zaplanowanej na dzień 28 listopada 2017 r.
i dotyczących prac Komisji. 

7. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pkt. 2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
Przewodnicząca Komisji Ewa Awramik poinformowała radnych, że protokół z Komisji

był do wglądu w Biurze Rady Miasta; czy są uwagi?
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez  aklamację  przyjęli

protokół Nr 37.17 z dnia 18 października 2017 roku  z poprzedniego posiedzenia Komisji.   
 
Pkt. 3. Funkcjonowanie Zespołu Szkół Sportowych w związku z reformą oświaty.

Dyrektor  Dorota Teresa Karpińska powiedziała,  że została  powołana przez Prezydenta
Miasta  Ełku  na  stanowisko  dyrektora  Zespołu  Szkół  Sportowych  w Ełku  na  okres  od  1
czerwca 2017 r. do 31 sierpnia 2021 r. Wcześniej, w placówce oświatowej przy ul. Suwalskiej
15, przez prawie 13 lat pełniła obowiązki wicedyrektora. Nasza szkoła od początku swojego



istnienia  dążyła  do  wypracowania  optymalnych  warunków  wielostronnego  rozwoju
osobowości uczniów, stwarzania warunków dla rozwoju zainteresowań i talentów w rozwoju
w różnych  dziedzin  wiedzy  oraz  umiejętności.  Szczegóły  dotyczące  szkoły  w  informacji
stanowiącej załącznik do protokółu.
Wywiązała się dyskusja.
 Radny  Tomasz  Przekop  powiedział,  że  wnioskował  o  zaproszenie  Pani  Dyrektor,  gdyż
bardzo go interesuje  rozwój zwłaszcza  piłki  siatkowej.  Jaka jest  koncepcja w tej  kwestii,
zwłaszcza, że zmienił się system oświatowy. Czy jest jakiś pomysł na liceum sportowe?
Ponadto  inwestujemy  w  uzdolnioną  sportowo  młodzież  -  czy  jest  propozycja  jakiegoś
porozumienia  dotyczącego  transferu  do  innych  klubów  sportowych?  Czy  zostało  to
sformalizowane,  czy  w  tym  zakresie  są  jakieś  możliwości?  Wydajemy  przecież  środki
finansowe na wyszkolenie zawodnika.

 Dyrektor Dorota Teresa Karpińska powiedziała, że nie ma uregulowań prawnych, które
by pozwalały  na  wyszkolonego  zawodnika  przez  szkołę  przekazać  odpłatnie  do  jakiegoś
klubu.  Mamy przygotowane takie  wstępne porozumienie,  z którym zgłosimy się  o opinię
prawną. Jednak nie ma pewności, czy kwestie finansowe będą mogły być tutaj rozstrzygnięte.
Jeśli chodzi o liceum ogólnokształcące, kładziemy głównie nacisk na kształcenie.  Sport to
ważna wartość dodana i tutaj jest to duża zasługa efektywnej pracy trenerów.

Radny Tomasz Przekop – może należy stworzyć takie warunki, by uzdolnione sportowo
dzieci i młodzież zostały w naszym mieście, np. utworzenie III ligi rozgrywkowej.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – liceum ogólnokształcące przy szkole sportowej
jest to pewnego rodzaju eksperyment. Nie wiemy jeszcze, jak to za rok zafunkcjonuje. 
Jeśli  chodzi  o  transfery uzdolnionych  zawodników,  trzeba  będzie  w jakiś  sposób znaleźć
rozwiązanie do zawarcia umowy, która by zabezpieczała również interesy szkoły.

Pkt. 4.  Funkcjonowanie Szkoły Podstawowej nr 5 w związku z reformą oświaty.   
Dyrektor  Szkoły Podstawowej  nr 5  Dariusz Szumski  powiedział  na wstępie,  że szkoła

pracuje normalnie, proces dydaktyczny toczy się bez problemów. Do Szkoły Podstawowej nr
5 im. Marii Konopnickiej w Ełku uczęszczają uczniowie z pobliskiego osiedla tj. „Jeziorna”.
Razem do szkoły uczęszcza w tym roku szkolnym 637 uczniów. Szkoła mieści się w budynku
przy ul. św. M. M. Kolbego 11. Dodatkowo w skład struktury szkoły wchodzi jeden oddział
zerowy, który mieści się w Miejskim Przedszkolu „Bajka” przy ul. Popiełuszki 6. 

Kadra dydaktyczna szkoły jest bardzo dobra i systematycznie się dokształca. Nasza szkoła
jest specyficzna. Nie mamy u siebie klas starszych. W tym roku klasy VII a za rok nie będzie
również  klasy  VIII.  Miasto  poradziło  sobie  z  tym  problemem  dydaktycznym  poprzez
utworzenie Szkoły Podstawowej nr 1 przy ul. Koszykowej.

Szkoła Podstawowa nr 5 im. Marii Konopnickiej w Ełku, jest to placówka, która nie tylko
kształci,  ale  również  rozwija  zainteresowania  uczniów  i  wspiera  rodziców  w  procesie
wychowania  i  opieki.  W  szkole  działają  koła  przedmiotowe,  koła  artystyczne,  koła
przyrodniczo- ekologiczne, muzyczne, wokalno-taneczne, zajęcia wyrównawcze, korekcyjno
-kompensacyjne, logopedyczne, plastyczne itd. „Piątka” to również szkoła dbająca o rozwój
fizyczny swoich uczniów – w szkole są organizowane zajęcia sportowo-rekreacyjne, prężnie
działa Klub Sportowy Nenufar 5, UKS „Jeziorna”.

Problemem szkoły jest brak stołówki. Obiady są przygotowywane w Przedszkolu przy ul.
Popiełuszki. W szkole zorganizowano punkt wydawania posiłków. Oprócz stołówki brakuj e
również świetlicy, która obecnie funkcjonuje rozbita na 4 klasy. Nie mamy auli, gdzie można
organizować różnego rodzaju konkursy, festiwale. Mamy swoje bolączki i kłopoty lokalowe.
Wywiązała się dyskusja.

Radny  Nikodem  Kemicer  –  Prezydent  Miasta  obiecał  wykonanie  diagnozy  potrzeby
rozbudowy tej szkoły. Czy dyrektor mógłby wskazać potrzeby w tym zakresie?

Dyrektor  Szkoły Podstawowej nr 5 Dariusz Szumski  powiedział,  że  wykona wszystkie
założenia zwierzchników. Jedynym słusznym kierunkiem jest rozbudowa szkoły. Potrzebna
dodatkowa  przestrzeń,  np.  dobudowanie  skrzydła  szkoły  Konieczne  jest  rozdzielenie



młodszych  dzieci  od  starszych.  Niezbędna  jest  świetlica  z  prawdziwego  zdarzenia,  aula,
stołówka. Potrzebna przestrzeń na pracownie tematyczne.

Radny Nikodem Kemicer – jest duże zagęszczenie dzieci w tej szkole. Jest to ogromny
problem i powinniśmy myśleć o rozbudowie. Czy w budżecie miasta jest przewidziana kwota
na wykonanie niezbędnej diagnozy potrzeb?

Radny Tomasz Przekop – w nawiązaniu  do sieci szkół – jeśli  dobudujemy dodatkowe
skrzydło  do  budynku  Szkoły  nr  5,  czy  mamy  w  takim  razie  pomysł  na  wykorzystanie
budynku przy ul. Koszykowej?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  nic  nie  będziemy zmieniali  w sieci  obecnie
istniejących szkół. Wszystkie szkoły mają funkcjonować. 
Jeśli chodzi o osiedle „Baranki” w najbliższej perspektywie pojawi się tam około 800 nowych
mieszkań.  Potrzebne  będą  zatem nie  tylko  nowe  miejsca  w  szkole  ale  i  w  przedszkolu.
Chcemy by Szkoła Podstawowa nr  5 zyskała  te  funkcje,  których  obecnie  brakuje – aula,
świetlica,  multifunkcyjność,  w zależności od potrzeb odziały I-III lub przedszkole.  O tym
myślimy tworząc koncepcję rozbudowy tej szkoły. 
Koncepcja po jej opracowaniu zostanie przedstawiona radnym.

Pkt. 5. Projekt budżetu miasta Ełku na 2018 rok.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel  omówił  najważniejsze założenia projektu budżetu na
2018 rok, który zakłada:

- planowane dochody w wysokości 267 299 366 zł,
- planowane wydatki w wysokości 291 073 000 zł,
- deficyt budżetowy w wysokości 23 773 634 zł,
Podstawowe źródła dochodów własnych to: 
- subwencje – 59,3 mln zł,
- udziały w podatkach budżetu państwa – 42,3 mln zł, 
- dochody z podatków i opłat lokalnych – 46,6 mln zł,
- sprzedaż nieruchomości – 5 mln zł.
Zasilanie z budżetu państwa będzie odbywało się w oparciu o:
- dotacje celowe na zadania zlecone – 59,5 mln zł,
- dotacje na zadania własne (bieżące) – 4 mln zł.
Dochody majątkowe planowane w 2018r to kwota 38,8 mln zł, w tym dotacje i środki 
zewnętrzne na inwestycje 32,4 mln zł.
Wzrost wydatków w 2018 r. to zwiększone nakłady na wydatki inwestycyjne, głównie na
gospodarkę mieszkaniową, turystykę, kulturę fizyczną i sport. 
W budżecie znajdują się środki na współpracę i rozwój aktywności mieszkańców w ramach
sektora pożytku publicznego, czy też na poprawę bezpieczeństwa zdrowotnego mieszkańców,
pomocy społecznej, edukacji.
Wydatki majątkowe w 2018 roku zaplanowano w wys. 63,4 mln zł. Główne kierunki 
wydatków to:
transport i łączność – przebudowa komunikacji miejskiej, budowa ulicy św. M. M. Kolbego,
ul.  Św.  Franciszka,  ul.  Dominika  Savio  i  ul.  M.  T.  z  Kalkuty,  przebudowa  ul.  Bora
Komorowskiego na odcinku od ul. Piwnika Ponurego do ul. Witosa, 
gospodarka mieszkaniowa – budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z mieszkaniami
socjalnymi przy ul. Kolejowej,
turystyka – budowa ścieżek rowerowych zagospodarowanie brzegu Jeziora Ełckiego, budowa
Hali sportowej przy ZSS. 
Rezerwy budżetowe obejmują:
- ogólną – 1 553 tyś zł,
- na zarządzanie kryzysowe –707 tyś. zł,
- na przygotowanie projektów nieinwestycyjnych oraz zapewnienie wkładu własnego przy ich
realizacji – 40 tyś. zł,
- na wydatki inwestycyjne -100 tyś. zł.



Ustalony przy tych założeniach wynik budżetu to deficyt w wysokości 23,8 mln zł.
Spłata zobowiązań oraz sfinansowanie deficytu nastąpi z kredytu w wys. 21,5 mln zł oraz
wolnych środków z lat ubiegłych.
Od  2012  roku  miasto  Ełk  nie  zaciągało  długoterminowych  zobowiązań  finansowych  w
postaci kredytów lub emisji obligacji, w związku z wyjątkowo korzystną sytuacją finansową
miasta.
Proponowana  potencjalnie  emisja  obligacji  byłaby  związana  z  realizacją  inwestycji,
realizowanych z udziałem pozyskanych środków zewnętrznych. Łączne nakłady majątkowe 
w 2018 roku to kwota 63,4 mln. zł.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że jeśli chodzi o edukację, planowana
jest regulacja płac w administracji i obsłudze. Z inwestycji najważniejsza jest budowa hali
sportowej przy Zespole Szkół Sportowych. Budżet oświaty wrasta o około 3,5 mln zł. Wzrost
subwencji oświatowej jest planowany o około 1,6 mln zł. Planowany budżet zabezpiecza nam
na właściwym poziomie nasze zadania edukacyjne.
W planie ujęte są wydatki ośmiu szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym
jest Gmina Miasto Ełk. Szkoły realizują zadania edukacyjne dla uczniów w wieku szkolnym
spełniających  obowiązek  szkolny  z  uwzględnieniem  kształcenia  specjalnego  i
indywidualnego nauczania, na podstawie orzeczeń wydanych przez Poradnię Psychologiczno
- Pedagogiczną. Liczba uczniów w szkołach ogółem wynosi 4834, liczba oddziałów 209: w
tym  29  oddziałów  sportowych,  14  oddziałów  integracyjnych.  Liczba  etatów  nauczycieli
479,34, etaty administracji i obsługi 159,08.

Plan  wydatków  siedmiu  miejskich  przedszkoli  publicznych,  dla  których  organem
prowadzącym jest  Gmina Miasto Ełk.  W przedszkolach jest 1503 dzieci  w 63 oddziałach
przedszkolnych. Liczba etatów nauczycieli 144,49 oraz 124,25 etatów administracji i obsługi.
W planie ujęte są bieżące wydatki na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń oraz ZFŚS 
nauczycieli,  administracji  i  obsługi  zatrudnionych  w  miejskich  przedszkolach.  Wydatki
bieżące pozapłacowe przedszkoli finansowane są z opłat rodziców za czas wykraczający 
podstawę programową w przedszkolu.

W  planie  ujęto  wydatki  bieżące  czterech  szkół  gimnazjalnych  i  oddziałów  klas
gimnazjalnych w Szkole Podstawowej nr 1 w Ełku, dla których organem prowadzącym jest
Gmina Miasto Ełk.  W gimnazjach uczy się 788 uczniów w 33 oddziałach:  w tym 9 klas
sportowych, 3 integracyjnych. Liczba etatów nauczycieli 95,28, liczba etatów administracji i
obsługi 39,50. 

W planie  ujęto  wydatki  bieżące  Liceum  Ogólnokształcącego,  które  wchodzi  w  skład
Zespołu Szkół Sportowych w Ełku. Liczba etatów nauczycieli wynosi 12,17.
Wydatki bieżące ujęte są w większości przy szkole podstawowej, wyjątek stanowią wydatki
osobowe niezaliczane do wynagrodzeń i odpis na ZFŚŚ, które są wyliczane na podstawie
zatrudnienia.  Liczba  uczniów LO wynosi  91,  liczba  oddziałów 3,  w tym 1 oddział  klasy
sportowej. 

Pkt 6.  Opinia Komisji do projektów uchwał:
1) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2017-2027:
W załączniku nr 1 zmiany w roku 2017, w tym:
1. Zwiększa się dochody w 2017 roku o kwotę 210 308 zł, w tym:
- dochody bieżące zwiększa się o kwotę 114 860 zł (dochody Urzędu Miasta – rozdział 750
rozdział  75023  zwiększa  się  o  kwotę  110  295  zł  -  dochody  z  tytułu  refundacji  robót
publicznych przez PUP, dotacja na zadania zlecone z budżetu państwa – dział 852 rozdział
85203 – 4 565 zł );
- dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 95 448 zł (środki z UE na projekt „ Poprawa
jakości środowiska miejskiego poprzez zwiększenie powierzchni terenów zieleni w mieście
Ełk” – dział 900 rozdział 90004 – 95 448 zł).
2. Zwiększa się wydatki budżetowe 2017 roku o kwotę 129 360 zł, w tym:



- wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 124 040 zł (zwiększenia: wydatków Urzędu Miasta –
dział 750 rozdział 75023 – 110 295 zł, wydatków na oświatę i wychowanie – dział 801 
o kwotę 9 400 zł, pozostała działalność – ochrona zdrowia – dział 851 rozdział 85195 
– 800 zł, pomoc społeczna – dział 852 – 3 506 zł, edukacyjna opiekę wychowawczą – dział
854 – 5 100 zł,  rodzinę  – dział  855 –  259 zł,  wydatków bieżących  MOSiR – dział  926
rozdział 92604 – kwotę 6 680 zł, zmniejsza się wpłaty na fundusz policji na wydatki bieżące –
dział 754 rozdział 75405 – 12 000 zł),
- wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 5 320 zł (zwiększenia dotyczą: wpłat na fundusz
policji na wydatki majątkowe – dział 754 rozdział 75405 – 12 000 zł,  natomiast zmniejszenia
dotyczą: wydatków majątkowych MOSiR – dział 926 rozdział 92604 
– 6 680 zł).
3. Powyższe zmiany w zakresie dochodów i wydatków w roku 2017 powodują zmniejszenie
deficytu budżetu o kwotę 80 948 zł oraz wolne środki  na pokrycie deficytu budżetowego.
 
2)  Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel  omówił następnie projekt  uchwały w sprawie  zmian
w budżecie miasta Ełku na 2017 rok w części dotyczącej prac komisji. Proponowane zmiany
obejmują  (część  opisowa  zmian  w  budżecie  miasta):  w  zakresie  dochodów  i  wydatków
realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Edukacji:
1. Na wnioski Dyrektorów Szkoły Podstawowej Nr 1 i  Zespołu Szkół Sportowych  zwiększa

się plan wydatków w rozdziale 80110 o kwotę ogółem 4.000,00 zł z przeznaczeniem na
wypłatę nagród Prezydenta przyznanych na DEN.

2. Na  wniosek  Dyrektora  Miejskiego  Przedszkola  Niezapominajka  zwiększa  się  plan
wydatków  w  rozdziale  80104  i  80149  o  kwotę  ogółem  4.112,00  zł.  Zwiększenie
wynagrodzeń  związane  jest  z  przyznaniem  nagrody  Prezydenta  na  DEN,  zwiększenie
odpisu na ZFŚS związane jest z aktualizacją odpisu w związku z urlopem wychowawczym
i zatrudnieniem dodatkowej osoby.

3. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 5 przenosi się pomiędzy rozdziałami kwotę
5.900,00 zł. Zwiększenie w rozdziale 80103, zmniejszenie w rozdziale 80101 w paragrafie
4110 składki na ubezpieczenia społeczne, pozwoli na prawidłowe ujęcie składek ZUS od
wynagrodzeń. 

4. Na  wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Sportowych  przenosi  się  pomiędzy  rozdziałami
i  paragrafami  wydatkowymi  kwotę  ogółem  68.100,00  zł.  Zwiększenia  i  zmniejszenia
dotyczą paragrafów płacowych w rozdziałach 80101,  80110, 80120  i  85401 umożliwią
prawidłowe  ujęcie  wydatków  płacowych  związanych  z  wynagrodzeniami  nauczycieli
uczących na różnych poziomach edukacji szkolnej w Zespole Szkół Sportowych.

5. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 1 przenosi się pomiędzy rozdziałami i paragrafami
wydatkowymi  kwotę  ogółem 48.083,00  zł.  Zmniejsza  się  plan  wydatków  w rozdziale
80110,  zwiększa  się  plan  wydatków  w  rozdziale  80150  w  celu  prawidłowego  ujęcia
wydatków na wynagrodzenia nauczycieli. 

6. Na wniosek Dyrektora  Miejskiego Przedszkola  Niezapominajka  przenosi  się  pomiędzy
rozdziałami  i  paragrafami  wydatkowymi  kwotę  ogółem  8.064,00  zł.  Zwiększenie
w  rozdziale  80149,  zmniejszenie  w  rozdziale  80104  w  celu  prawidłowego  ujęcia
wydatków na wynagrodzenia nauczycieli.

7. Zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 80195 o kwotę 8.112,00 zł z przeznaczenie na
zwiększone  wydatki  w  Szkołach  i  Przedszkolach  związane  z  przyznaniem  nagród
Prezydenta na DEN.

8. Zwiększa  się  plan  wydatków  w  rozdziale  85415  o  kwotę  ogółem  14.500,00  zł
z przeznaczeniem na wypłatę stypendiów za aktywność społeczną i  wyniki w nauce za
okres IX-XII 2017 r. Zwiększenie wydatków proponuje się pokryć z wolnych środków. 

9. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 przenosi się pomiędzy rozdziałami 
i  paragrafami  wydatkowymi  kwotę  ogółem  7.629,00  zł.  Zwiększenia  wydatków
w  rozdziale  80110  i  80150  dotyczą  wynagrodzeń  nauczycieli  w  związku  z  realizacją
nauczania indywidualnego i zwiększonych godzin kształcenia specjalnego, zmniejszenie



wydatków  w  rozdziale  80101  z  zakupu  energii  w  celu  zabezpieczenia  wydatków
płacowych.

10. Zwiększa się plan dochodów i wydatków na rachunku,  dochodów gromadzonych na
wydzielonych  rachunkach  jednostek  budżetowych  oraz  wydatków  nimi  finansowanych
w 2017 roku"  w rozdziale 80110 - Gimnazjum nr 3 w Ełku o kwotę ogółem 6.500,00 zł.
Zwiększone dochody dotyczą wpływów z opłat egzaminacyjnych oraz opłat za wydawanie
świadectw,   dochodów  z  najmu  i  dzierżawy  składników  majątkowych.   Dochody
przeznaczone zostaną na  zakup materiałów i wyposażenia oraz zakup usług pozostałych. 

11. W związku z podjęciem Uchwały Nr XXXV.350.17 Rady Miasta Ełku z dnia 29 sierpnia
2017  r.  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  jednostek  budżetowych
gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich
przeznaczenia  oraz  sposobu  i  trybu  sporządzania  planu  finansowego  dochodów
gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, dokonywania
zmian  w  tym planie  oraz  ich  zatwierdzania,  w związku  z  paragrafem 1  pkt  1  Szkoła
Podstawowa nr 1 w Ełku, jest szkołą przekształconą z Gimnazjum nr 2 w Ełku, zatem
Gimnazjum Nr 2 w Ełku nie powinno figurować w Uchwale budżetowej 
w załączniku o jednostkach gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym.

12. Przesunięcie środków w wysokości 3 000 zł w rozdziale 80149 i zwiększenie dotacji dla
Niepublicznego  Przedszkola  Promyk  oraz  zmniejszenie  dotacji  dla  Niepublicznego
Przedszkola Katolickiego U Lolka.  

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta
Ełku na lata 2017-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  11  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017
rok.

3) w punkcie innych z porządku sesji Rady Miasta Ełku zaplanowanej na dzień 28 listopada
2017 r.  i dotyczących prac Komisji.

Komisja zapoznała się z projektem uchwały zmieniający uchwałę w sprawie „Ełckiej Karty
Rodziny 3+” - wystąpiła potrzeba ujednolicenia załączników składanych przez rodziny wraz
z wnioskami o wydanie Ełckiej Karty Rodziny 3+ do wymaganych przy składaniu wniosków
o wydanie Ogólnopolskiej Karty Dużej Rodziny. Ponadto nastąpiła konieczność dostosowania
warunków  otrzymania  Karty  do  aktualnej  sytuacji  społecznej  Ełczan.  Chodzi  tutaj
o mieszkańców, którzy zamieszkują w naszym mieście a nie posiadają meldunku.
 
Pkt. 7. Sprawy różne i wolne wnioski

  Radny Nikodem Kemicer poruszył następujące sprawy:
1) Brakuje w naszych szkołach czegoś takiego, jak regulamin zamówień, np. w przypadku
robienie fotografii uczniom, czy też innych usług na terenie szkoły. Czy byłaby możliwość,
by radni lub Wydział Edukacji zajęli się tym tematem?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – dyrektorzy naszych placówek oświatowych są
zobowiązani do zapytania ofertowego w przypadku każdej takiej usługi na terenie szkoły, czy
przedszkola.  Ponadto  trzeba  się  kierować  również  jakimiś  rozsądnymi  kryteriami.  Przy
kolejnym spotkaniu zwrócimy się do dyrektorów o wyjaśnienie tych kwestii.
2)  Telebim  na  budynku  Ełckiego  Centrum  Kultury  –  są  na  nim  wyświetlane  reklamy
konkurencyjnego kina. Niepokoi ten fakt, gdyż jest to pewne działanie przeciwko ECK.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański wyjaśnił, że telebim jest dzierżawiony od Ełckiego
Centrum Kultury i nie możemy ingerować w wyświetlane reklamy. Ponadto jeśli chodzi o
kino ECK, bilety są zdecydowanie tańsze a repertuar nie różni się od reklamowanego kina
komercyjnego. Może jedynie niektóre filmy są wyświetlane z pewnym opóźnieniem.



Radny Tomasz Przekop zwrócił się z pytaniem – w jakiej formie Samorząd Ełcki wsparł
wysyłkę choinki do Watykanu? Prośba o odpowiedź na piśmie.

Przewodnicząca Komisji Ewa Awramik powiedziała, że w Galerii Brama Mazur w sobotę
25 listopada odbędzie się zbiórka na rzecz bezdomnych zwierząt. Organizowanie będą skoki
na ogromnej trampolinie. Zachęca radnych do uczestnictwa w tej imprezie. 

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Przewodnicząca  Komisji  Ewa  Awramik
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.00.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:        Przewodnicząca Komisji
Małgorzata Stachowiak

      Ewa Awramik
 


